國立中山大學研究生更換論文題目申請表

National Sun Yat-sen University Graduate Student Application for Thesis Title Change

申請日期: 年 月 日				學年度第 學期		
Application Date: YYYY / MM / DD			Acade	mic Year:	Semester:	
	Γ					
姓名Name				學號		
			S	tudent No.		
名临日	學系/研究所Department/Institute: 中國與亞太區域研究所					
系所別 Demonstration 1/						
Department/ Institute	□碩士班 Master's Program					
mstitute	□博士班 Doctoral Program					
	原申請論文題目Current Thesis Title:					
	擬更換之論文題目Proposed Thesis Title:					
論文題目						
·····································						
	(中文題目限60個字)					
(For Chinese titles, a maximum of 60 characters is allowed.)						
申請人簽名		指導教授			單位章戳	
Signature of Applicant		Supervisor's Sigr	nature	Offic	ial Stamp of Department	

說明:

- 一、 本表適用於學位考成績登錄並確認後, 系所(院) 無法於網路修改時使用本申請書。
- 二、 論文、審定書及學位考試申請系統之論文題目必須一致。
- 三、 畢業成績單將依學位考試申請系統之論文題目登載,如須更改請填本申請書申請。
- 四、 本表填妥後經核章後送教務處註冊組。

Note :

- 1. This form should be used only when the department (or college) is unable to modify the thesis title online after the degree examination results have been recorded and confirmed.
- 2. The thesis title must be consistent across the thesis document, approval form, and degree examination application system.
- 3. The thesis title recorded in the degree examination application system will appear on the final academic transcript. Any changes must be formally requested using this form.
- 4. After obtaining the required approvals and official stamp, submit this form to the Registration Division of the Office of Academic Affairs.